

Title (en)

PREFABRICATED BUILDING FOR STORAGE OR THE LIKE.

Title (de)

VORFABRIZIERTES GEBÄUDE ZUR VERWENDUNG ALS LAGER UND DGL.

Title (fr)

BATIMENT PREFABRIQUE DESTINE A SERVIR D'ENTREPOT OU AUTRES.

Publication

EP 0015984 A1 19801001 (EN)

Application

EP 79900497 A 19791217

Priority

GB 2156978 A 19780523

Abstract (en)

[origin: WO7901107A1] A demountable prefabricated building, for example for warehousing, has a roof (11) supported by at least two support modules (12) comprising a plurality of uprights (13) connected to one another by horizontal struts (14) in a 3-dimensional structure. The upper ends of the uprights are provided with flanges to which supporting elements for the roof are releasably secured. Suitable cladding (32) may be secured to the outer sides of the support modules to form outer walls for the building.

Abstract (fr)

Un batiment prefabrique demontable, par exemple pour l'emmagasinage, possede un toit (11) supporte par au moins deux modules de support (12) comprenant une pluralite de montants (13) relies les uns aux autres par des entretoises horizontales (14) dans une structure tri-dimensionnelle. Les extremites superieures des montants sont pourvues de brides qui servent a fixer de maniere amovible des elements de support pour le toit. Un revetement approprie (32) peut etre fixe sur les faces exterieures des modules de support pour former des parois externes pour le batiment.

IPC 1-7

E04H 5/02; B65G 1/02

IPC 8 full level

B65G 1/02 (2006.01); E04H 5/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65G 1/02 (2013.01); E04H 5/02 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR LU SE

DOCDB simple family (publication)

WO 7901107 A1 19791213; EP 0015984 A1 19801001; GB 1569750 A 19800618

DOCDB simple family (application)

GB 7900072 W 19790523; EP 79900497 A 19791217; GB 2156978 A 19780523